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ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΤΩΝ ΣΩΜΑΤΕΙΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΟΒΙΟΤΕΧΝΩΝ ΑΡΚΑΔΙΑΣ ΜΕ ΤΟ 
ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΑΡΚΑΔΙΑΣ ΚΑΙ ΤΗΝ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΒΙΟΤΕΧΝΩΝ 

ΑΡΚΑΔΙΑΣ (ΟΕΒΑ) 
 
 
Την Τετάρτη 9 Δεκεμβρίου 2009 και ώρα 6.00 το απόγευμα πραγματοποιήθηκε στην αίθουσα 

συνεδριάσεων της ΟΕΒΑ σύσκεψη των Προέδρων του Επιμελητηρίου Αρκαδίας και της ΟΕΒΑ κ.κ. 

Ιωάννη Μπουντρούκα, Παναγιώτη Θεοδωρόπουλου, μελών της Διοίκησης του Επιμελητηρίου και της 

ΟΕΒΑ με τους εκπροσώπους επαγγελματοβιοτεχνών Αρκαδίας.  

Στη σύσκεψη συμμετείχαν δεκατρείς εκπρόσωποι  Σωματείων-μελών της ΟΕΒΑ από  τα 16 
σωματεία μέλη.  
 
Την έναρξη των εργασιών έκαναν ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Αρκαδίας με τον Πρόεδρο της 
ΟΕΒΑ, οι οποίοι αφού ευχαρίστησαν του παρευρισκομένους για τη συμμετοχή τους, ζήτησαν  την 
ενεργή παρουσία τους σε όλες τις συναντήσεις. 

 
ΠΡΟΣ: 

 

 

 

MME 

 
 

Postal Code : 221 00 
Τηλέφωνο : 2710237123 / 227141 
Telephone : +00302710237123 / 227141 
Fax : 2710233738 
E-mail : info@arcadianet.gr 
Website : Http://www.arcadianet.gr 

ΤΡΙΠΟΛΗ   16/12/2009 
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Σκοπός της συνάντησης αυτής είναι η παράθεση των σοβαρότερων προβλημάτων των 
επαγγελματοβιοτεχνικών κλάδων και ο από κοινού συντονισμός και κωδικοποίηση των προβλημάτων 
για δρομολόγηση διαδικασιών επίλυσης τους.  
 
Οι αυξήσεις των ασφαλιστικών εισφορών και οι αυξήσεις σε φόρους και ΦΠΑ είναι τα κοινά 
προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα σωματεία Επαγγελματοβιοτεχνών. 
 
Μεταξύ άλλων οι εκπρόσωποι των παρακάτω σωματείων τοποθετήθηκαν στα ακόλουθα ζητήματα:  
 
ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ ΒΙΟΤΕΧΝΩΝ ΨΥΚΤΙΚΩΝ & ΚΛΙΜΑΤΙΣΤΙΚΩΝ 
ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ ΚΕΝΤΡΟΝΟΤΙΟΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΠΕΛ/ΣΟΥ Ν.ΑΡΓΟΛΙΔΑΣ, Ν.ΑΡΚΑΔΙΑΣ, 
Ν.ΛΑΚΩΝΙΑΣ   

• Ευελιξία ωραρίου στους επαγγελματίες και στους βοηθούς τους   
• Αναγκαία η κατοχύρωση των επαγγελματικών δικαιωμάτων με την πιστοποίηση επαγγελμάτων 
• Άνοιγμα της αγοράς εργασίας για τους νέους θα δώσει ώθηση στην απασχόληση στον τόπο μας  
• Έλεγχος και τήρηση των κανόνων υγιεινής και ασφάλειας στο χώρο εργασίας 

 
     ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΤΩΝ ΥΔΡΑΥΛΙΚΩΝ ΘΕΡΜΙΚΩΝ& ΚΛΙΜΑΤΙΣΤΙΚΩΝ 
ΕΡΓΩΝ 

• Η λαθρεγκατάσταση δικτύων με ή χωρίς άδεια επαγγελματιών με τη μη έκδοση νόμιμων 
στοιχείων και  πτώση κάτω του ορίου των τιμών εργασίας δημιουργεί μεγάλο πρόβλημα.  

• Διασφάλιση των δικαιωμάτων του επαγγέλματος με πιστοποίηση  και έλεγχος από επιτροπές 
• Η μη κάλυψη των επαγγελματιών από το ΕΣΠΑ πρέπει να μελετηθεί  
• Οργάνωση σεμιναρίου για τα οικοδομικά επαγγέλματα  
• Εξέταση της διαδικασίας περαίωσης στο φορολογικό και αύξηση του αφορολόγητου ορίου  

 
     ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΡΓΟΛΗΠΤΩΝ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΩΝ ΑΡΚΑΔΙΑΣ  

• Στήριξη των επαγγελματιών με επιχορηγήσεις για ενίσχυση των εργασιών τους 
• Ορισμός αντικειμενικών κριτηρίων που να οδηγούν στην περαίωση (όπως το κόστος αγοράς 

των υλικών κλπ.) 
• Η ανεξέλεγκτη εργασία των αλλοδαπών, οι οποίοι δεν τηρούν τα νόμιμα αλλά προτιμούνται 

λόγω χαμηλού κόστους, κάνει αναγκαία την ύπαρξη αυστηρού ελέγχου και τη λήψη μέτρων 
προστασίας των επαγγελματιών 

• Η κατάργηση των τοπικών γραφείων της ΔΕΗ σε μικρές τοπικές κοινωνίες δυσκολεύει την 
εξυπηρέτηση των επαγγελματιών  

• Απλούστευση της διαδικασίας έκδοσης άδειας ηλεκτρολόγου για δημόσια έργα από τη 
Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση, γιατί με την πληθώρα δικαιολογητικών που απαιτούνται 
αποτρέπονται οι επαγγελματίες να συμμετέχουν. 

 
     ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑΡΧΩΝ ΚΟΥΡΕΩΝ & ΚΟΜΜΩΤΩΝ ΤΡΙΠΟΛΕΩΣ  

• Μεγάλο πρόβλημα η μη συμμετοχή μελών στα σωματεία και τις ομοσπονδίες 
• Εμφανής η έλλειψη οικονομικών πόρων στήριξης των σωματείων με συνέπεια τη δυσκολία 

πραγματοποίησης ενεργειών και κάλυψης γραμματειακής  υποστήριξης     
• Το "παραεμπόριο" στον κλάδο δυσχεραίνει τους νόμιμους επαγγελματίες, υπάρχουν 

επαγγελματίες που δουλεύουν σε σπίτια ανεξαρτήτου ωραρίου χωρίς άδειες  
• Να οριστούν προϋποθέσεις για το άνοιγμα νέων καταστημάτων 
• Η παραβίαση του ωραρίου είναι ένα είδος αθέμιτου ανταγωνισμού και θα πρέπει να ελεγχθεί 



 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΣΤΙΑΤΟΡΩΝ ΑΡΚΑΔΙΑΣ  

• Στα επισιτιστικά επαγγέλματα παρατηρείται τα τελευταία χρόνια μείωση της κίνησης. Σε αυτό 
προστίθεται σε τοπικό επίπεδο η έλλειψη χώρων στάθμευσης λεωφορείων και γενικότερης 
διευκόλυνσης των επισκεπτών – τουριστών στη μετακίνησή τους στην πόλη και στα χωριά.  

• Επιχειρήσεις τύπου καφενεία λειτουργούν ως μεζεδοπωλεία με υπηρεσίες εστιατορίων χωρίς 
τις ανάλογες δεσμεύσεις  

• Η τόνωση της κίνησης των πολιτών από την τοπική αυτοδιοίκηση είναι απαραίτητη.  
• Στις δημοπρασίες να ενημερώνονται οι τοπικές επιχειρήσεις εγκαίρως ώστε να συμμετέχουν και 

αυτές  
 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ ΛΕΩΦΟΡΕΙΩΝ ΑΡΚΑΔΙΑΣ  

• Θέμα δημιουργείται με τις άδειες προσωπικού, σε μεμονωμένες άδειες χωρίς έγκριση του 
επόπτη έχουν επιβληθεί υψηλά πρόστιμα. Οι κυρώσεις θα πρέπει να είναι μειωμένες γιατί ο 
τύπος εργασίας των λεωφορειούχων δεν τους επιτρέπει να τις δηλώνουν εγκαίρως  

• Η ακύρωση δρομολογίων σε διαδρομές όπως το Πανεπιστήμιο λόγω δυσκολίας διέλευσης μέσα 
στην πόλη των λεωφορείων και ως συνέπεια την καθυστέρησή τους με αποτέλεσμα να μην 
προτιμώνται ως μέσο μετακίνησης. 

• Η μείωση του αριθμού των σειρών των στρατευσίμων έχει συνέπεια και στα μεταφορικά μέσα 
• Το οδικό δίκτυο χρειάζεται αναμόρφωση. Καταργούνται στάσεις με τη δημιουργία κλειστών 

αυτοκινητοδρόμων χωρίς εξασφάλιση κόμβων και παράπλευρων δρόμων κίνησης. Οι αυξήσεις 
των διοδίων είναι απαράδεκτες και οι κακές σημάνσεις στους δρόμους είναι επικίνδυνες με τη 
μορφή που έχουν.  

• Τα δεδουλευμένα από μετακινήσεις μαθητών δεν έχουν εισπραχθεί από την τοπική 
αυτοδιοίκηση ενώ καλούνται να πληρωθούν οι προσαυξήσεις . 

 
    ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΙΣΤΩΝ ΔΙΕΘΝΩΝ ΟΔΙΚΩΝ ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ Ν.ΕΛΛΑΔΟΣ   

• Δεν υπάρχει υποδομή για οργάνωση του κλάδου  
• Η απελευθέρωση της χορήγησης των αδειών για τους αυτοκινητιστές θα έπληττε το επάγγελμα.     
• Με την αύξηση κίνησης αλλοδαπών αυτοκινήτων και παρανομιών (υπέρβαρα κλπ) οδηγείται ο 

κλάδος σε απόγνωση 
• Απαραίτητη κρίνεται η στήριξη και η δημιουργία αναπτυξιακών κινήτρων του κλάδο. Αίτημα 

του κλάδου είναι και η χρηματοδότηση για προμελέτη δημιουργίας μεταφορικού κέντρου στην 
περιοχή μας με μορφή εταιρείας. 

• Η ενεργοποίηση των κρατικών ελεγκτικών μηχανισμών επιβάλλεται για την καλύτερη 
λειτουργία των νόμιμων μεταφορών. 

 
 
    ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΛΕΩΦΟΡΕΙΟΥΧΩΝ ΚΤΕΛ Ν.ΑΡΚΑΔΙΑΣ "Ο ΑΓΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ"  

• Η κακή κατάσταση του οδικού δικτύου, η μη ύπαρξη χώρων στάθμευσης στους τόπους και οι 
δυσκολίες κίνησης μέσα στους δρόμους των χωριών δυσκολεύει την εργασία των 
λεωφορειούχων  

• Το πρόγραμμα "ΘΗΣΕΑΣ" με δρομολόγια στα απομακρυσμένα χωριά τα οποία επιδοτούνται 
δεν έχουν ακόμα αποπληρωθεί. Στα μέρη αυτά δεν υπάρχουν επιβάτες παρόλο που 
πραγματοποιούνται τα δρομολόγια και η πρόσβασή τους στα χωριά είναι δύσκολη. Θα πρέπει 
να γίνουν μελέτες των δρομολογίων αυτών και επανεξέτασή τους.  

• Τα σχολικά δρομολόγια δε, εξακολουθούν να είναι απλήρωτα  



• Απαραίτητο είναι να προωθηθούν επιδοτήσεις και να δοθούν παρατάσεις στα δάνεια των 
επαγγελματιών. 

 
    ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ ΒΙΟΤΕΧΝΩΝ & ΕΜΠΟΡΩΝ ΗΡΑΙΑΣ  

• Θα πρέπει να γίνει παρέμβαση για ρύθμιση χρεών των επιχειρηματιών, να δοθούν παρατάσεις 
σαν πυρόπληκτος νομός στην Αρκαδία  

• Απαραίτητη κρίνεται μια ημερίδα στο τόπο μας (Δήμο Ηραίας) με θεματολογία ορισμένη από 
το Επιμελητήριο Αρκαδίας για ενημέρωση των επαγγελματιών. 

 
   ΣΥΝΤΕΧΝΙΑ ΑΡΤΟΠΟΙΩΝ ΑΡΚΑΔΙΑΣ  

• Η ερήμωση της πόλης θα πρέπει να συζητηθεί σε συνάντηση σε συνεργασία με τους τοπικούς 
φορείς (Δήμο, Νομαρχία) και τους εκπροσώπους των επαγγελματοβιοτεχνών και εμπόρων και 
να κατατεθούν προτάσεις ανάπτυξης της πόλης και δημιουργία προϋποθέσεων απασχόλησης. 

• Η εφαρμογή των νόμων και των προεδρικών διαταγμάτων για τον κλάδο επιβάλλεται για την 
εξασφάλιση του επαγγέλματος. Έχουν γίνει κινήσεις και ενέργειες στην ΕΕ να αναγράφεται η 
παραγωγή και η διανομή αρτοποιημάτων με σήμανση κατεψυγμένου και τόπο παραγωγής αλλά 
ασκούνται πιέσεις από τους μεγαλοβιομήχανος του κλάδου. Οι υπηρεσίες ελέγχου να 
λειτουργούν (τήρηση κανόνων υγιεινής, συσκευασίας  κλπ.) για όλους. 

• Οι χρηματοδοτήσεις του ΕΣΠΑ και του εμπορίου να προσαρμοστούν στην πραγματικότητα 
γιατί οι μέχρι τώρα προϋποθέσεις για κερδοφορία και τζίρου, των επιχειρήσεων για να δοθούν 
χρηματοδοτήσεις  φαίνονται μακρινές και απλησίαστες  

• Για την τήρηση του αριθμού προσωπικού θα πρέπει να δοθούν κίνητρα και χρηματοδότηση για 
την διατήρηση των υπαρχόντων εργαζομένων και όχι για πρόσληψη μόνο νέων 

 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΩΝ ΜΕΣΗΣ ΕΚΠ/ΣΗΣ Ν.ΑΡΚΑΔΙΑΣ& 
Ν.ΛΑΚΩΝΙΑΣ  

• Ο κλάδος αντιμετωπίζει επιπλέον πρόβλημα με τα μη ελεγχόμενα ιδιαίτερα μαθήματα 
καθηγητών. 

 
     ΠΑΝΞΥΛΟΥΡΓΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΤΡΙΠΟΛΗΣ  

• Η πιστοποίηση των οικοδομικών επαγγελμάτων κρίνεται αναγκαία 
• Η εργασία δημοσίων υπαλλήλων με παραγγελίες χωρίς νομιμοποίηση θα πρέπει να ελέγχεται. 

 
     ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΩΝ & ΣΥΝΑΦΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΩΝ ΤΡΙΠΟΛΗΣ  

• Η πιστοποίηση επαγγέλματος και η πιστοποίηση αδειών λειτουργίας των καταστημάτων 
ενισχύει τον κλάδο των ζαχαροπλαστών 

• Τα προϊόντα ειδών ζαχαροπλαστικής που διατίθενται από μεγάλα καταστήματα χωρίς ιδιαίτερες 
σημάνσεις και σε αρκετά καταστήματα χωρίς άδεια διάθεσης δημιουργεί προβλήματα στους 
επαγγελματίες του κλάδου που ανταποκρίνονται στις κρατικές απαιτήσεις και δεσμεύσεις. 

 
Κοινές διαπιστώσεις των Σωματείων-Μελών  
 

• Τα θέματα του Ασφαλιστικού και του Φορολογικού είναι καίρια για όλα τα σωματεία και είναι 
σε άμεση προτεραιότητα.  

• Αναγκαία η πιστοποίηση επαγγελμάτων για τη διασφάλιση των επαγγελματικών δικαιωμάτων  
• Οι κρατικοί μηχανισμοί ελέγχου πρέπει να λειτουργήσουν  



• Η ρύθμιση δανείων, χρεών και οι μειώσεις φορολογικών απαιτήσεων θα δώσουν "ανάσα" στους 
επαγγελματίες  

• Η εκπαίδευση, ημερίδες, ενημέρωση για κοστολόγηση επιχειρήσεων είναι απαραίτητα για την 
καλύτερη οργάνωση των επιχειρήσεων 

• Ένα καλύτερο οδικό δίκτυο θα εξυπηρετήσει και θα διευκολύνει πολλούς επαγγελματίες  
• Οι πληρωμές υποχρεώσεων του δημοσίου θα πρέπει να γίνουν άμεσα ώστε και οι 

επαγγελματίες να ανταπεξέλθουν στις δικές τους υποχρεώσεις.   
 
Ο Πρόεδρος της ΟΕΒΑ κ. Παναγιώτης Θεοδωρόπουλος, κατά την τοποθέτησή του επεσήμανε ότι η 
παραοικονομία θα συνεχίζεται σαν πρόβλημα αν δεν πιστοποιηθούν τα επαγγέλματα.  
Σημαντικό θεωρεί το ζήτημα της εκπαίδευσης και της επανεκπαίδευση (δια βίου μάθηση) η οποία με 
νέες τεχνολογίες πρέπει να τεθεί σε νέα βάση.΄ 
Οι υποδομές στο κτίριο του ΟΑΕΕ Τρίπολης είναι απαράδεκτες, όπως άλλωστε οι περισσότερες 
υποδομές στα υπόλοιπα κτίρια της πόλης. «Έχει πραγματοποιηθεί στον ΟΑΕΕ έγγραφη διαμαρτυρία 
της ΟΕΒΑ για τις υποδομές του κτιρίου και της πρόσβασης των ασφαλισμένων. Όμως η ληφθείσα 
απάντηση ήταν απαράδεκτη. Έχει γίνει αναφορά της ΟΕΒΑ για την ανάπτυξη της πόλης και έχουν 
δοθεί υποσχέσεις για έργα που θα γίνουν » αναφέρει κατά την τοποθέτησή του. 
Δεν παρέλειψε να αναφερθεί στα προβλήματα με την ανακαίνιση του νοσοκομείου, «έχει αφήσει 
απλήρωτους πολλούς επαγγελματίες πρέπει να διερευνηθεί και να διαμαρτυρηθούμε, αλλά και σε άλλα 
έργα που έγιναν στο κράτος, δεν έχει γίνει αποπληρωμή. Υπάρχει διάθεση της ΟΕΒΑ για συνάντηση 
με τους φορείς για τη λειτουργία των υπηρεσιών του τόπου και πληρωμή των επαγγελματιών για έργα 
που έγιναν στο κράτος και δεν έχουν αποπληρωθεί». 
 
Ο κ. Θεοδωρόπουλος τόνισε ότι είναι αναγκαία για την ΟΕΒΑ η αξιοποίηση του ρόλου της και των 
κτιριακών εγκαταστάσεων της με σύμπραξη όλων των σωματείων μελών, «πέρα των προσπαθειών για 
ένταξη σε πρόγραμμα όλα τα σωματεία μέλη πρέπει να βοηθήσουν στην ανάπτυξη της ΟΕΒΑ.   
Τα Σωματεία Μέλη της στηρίζουν την πρόταση διάθεσης κουπονιών για εξεύρεση πόρων για την 
ανακατασκευή του κτιρίου και τη δημιουργία Επιτροπής αξιοποίησης της ΟΕΒΑ».  
 
Κλείνοντας ο Πρόεδρος της ΟΕΒΑ επεσήμανε ότι όλα τα Σωματεία των επαγγελματοβιοτεχνών 
Αρκαδίας σε συνεργασία με την ΟΕΒΑ και το Επιμελητήριο Αρκαδίας πρέπει να αντιδράσουν 
δυναμικά ώστε να προστατευθούν τα επαγγελματικά δικαιώματα των επαγγελματοβιοτεχνών του 
τόπου και να δοθούν οι ευκαιρίες ανάπτυξης του νομού μας. 
 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο Πρόεδρος Επιμελητηρίου Αρκαδίας κ. Ιωάννης Μπουντρούκας ο οποίος 
ανέφερε ότι το Επιμελητήριο Αρκαδίας σε συνεργασία με την ΟΕΒΑ εξετάζει όλα τα ζητήματα και 
δρομολογεί τις αντίστοιχες παρεμβάσεις στους αρμόδιους φορείς. Ήδη έχουν προγραμματιστεί 
συναντήσεις με υπηρεσίες και τοπικούς φορείς για να συζητηθούν τα ανάλογα θέματα. Όσον αφορά τα 
πυρόπληκτα δάνεια αναμένεται συνάντηση των επιμελητηρίων των αντίστοιχων νομών για ρύθμιση 
χρεών. 
Τις επόμενες μέρες θα σταλεί παρέμβαση και στο ΣΕΠΕ για τα ωράρια καθώς και ο ορισμός 
προδιαγραφών για πιστοποίηση επαγγελμάτων  

 
 


